

## Thinkland School Rules for Teachers

https://school.thinkland.ai/teacherrules.pdf

- 1. Teach by example!
- 2. Be enthusiastic, strive to increase children's interest in learning Coding, and mobilize students' enthusiasm for learning. Teachers must be lively, but classroom discipline must also be ensured.
- 3. Syllabus: <a href="https://school.thinkland.ai/outline.jpg">https://school.thinkland.ai/outline.jpg</a>
  Course structure: <a href="https://school.thinkland.ai/curriculum.pdf">https://school.thinkland.ai/curriculum.pdf</a>
  Teaching platform: <a href="https://school.thinkland.ai/">https://school.thinkland.ai/</a>
- 4. Prepare lessons thoroughly, teach earnestly, and carefully grade homework (if the course requires it)
- 5. Be in the class 5 minutes earlier. Start and end class on time: if you are late for no reason, one point will be deducted. Attendance must be checked at the beginning of class through the attendance form.
- 6. Write a class report to each student after each class and keep in touch with the parents to understand the students' extracurricular situation. You MUST write class reports after class as proof that class occurred.
- 7. If you cannot teach a class, please notify the school in advance, as to give the school time to find a substitute. If there is an accident and you cannot make it to class, please notify the school immediately. If you are absent from class for no given reason, 3 points will be deducted.
- 8. If you cannot continue teaching for some reason, you need to inform the school at least two weeks in advance so that the school can make teacher arrangements.
- 9. Strictly abide by the school's rules and regulations, and do not use work to do any commercial activities.
- 10. If the deduction reaches 6 points, or the school believes that you cannot meet the requirements for continuing to teach, the school has the right to replace the teacher.



## Thinkland School 教师守则

https://school.thinkland.ai/teacherrules.pdf

- 1. 言行文明, 言传身教, 教书育人。
- 2. 热爱学生,努力提高孩子们学习 Coding 的兴趣,调动学生学习的积极性,教学中既要做到生动活泼,又要保证课堂纪律。
- 3. 教学大纲: <a href="https://school.thinkland.ai/outline.jpg">https://school.thinkland.ai/outline.jpg</a>。 具体课程安排: <a href="https://school.thinkland.ai/curriculum.pdf">https://school.thinkland.ai/curriculum.pdf</a> 老师教学计划参见教学平台上老师页面: <a href="https://school.thinkland.ai/">https://school.thinkland.ai/</a>
- 4. 认真备课,认真教书,认真批改作业(如果课程有作业要求)。
- 5. 教师应当提前五分钟进教室,做好准备工作。按时上课,按时下课。上课必须考勤,在上课开始后提交出勤报告。如果无故迟到,扣1分。
- 6. 每次课后要给每个学生写课后小结,经常保持和家长的联系,了解学生的课 外情况。同时发挥家长的能动作用,协助搞好教学工作。如果没有填写课后 报告,那在系统里就没有上课信息。
- 7. 因故不能到校授课,尽量提前通知学校,给校方充分的时间寻找代课教师。 授课当天如发生意外,不能按时赶到学校,应及时通知学校。如果无故缺课,扣3分。
- 8. 如因故不能继续教学,应该至少提前两周告知学校,以便学校进行教师安排和调整。辞职请提前通知学校。
- 9. 严格遵守学校的规章制度,不能利用工作之便做任何商业活动。
- **10.** 如果扣分到 6 分,或学校认为你不能符合继续教课的要求,学校有权力替换上课老师。